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PROTOKÓŁ 

z XIV w kadencji 2024-2029 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie w dniu 24 kwietnia 2025 r. 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU RADY 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Dulemba Anna obecna   

2 Frątczak Lidia obecna   

3 Gałczyński Marek obecny   

4 Garbala Ewa obecna   

5 Kornecka Marta nieobecna   

6 Kowalik Izabela obecna   

7 Krogulec Waldemar obecny   

8 Lech Szymon obecny   

9 Maluszczak Tomasz obecny   

10 Miernik Dorota obecna   

11 Pająk Arkadiusz obecny   

12 Pałac Marcin obecny   

13 Salwa Anna obecna   

14 Uba Jacek obecny   

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 16:28 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzyła i przewodniczyła mu Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Dariusz Miernik - Burmistrz MiG 

p. Agnieszka Jaszczur – Z-ca Burmistrza  

p. Renata Sidor – Sekretarz Gminy 

p. Dorota Dyka – Skarbnik Gminy 

p. Radosław Gąska – Radca Prawny 

 

Zaproszeni goście : 

p. Urszula Sułek – Przewodnicząca Rady Seniorów 

 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedli i Sołtysi (wg. załączonej listy obecności) 

 

Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy (wg. załączonej listy obecności) 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 14 radnych. 

 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej powołała radną Annę Dulemba.  

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie przez Przewodniczącą Rady Miejskiej projektu porządku obrad sesji, 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt porządku obrad sesji 

(projekt w załączeniu do protokołu).  

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad sesji. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad sesji. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 24 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta nieobecna 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

5. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej. 
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głosowanie Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta nieobecna 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 
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14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

6. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta nieobecna 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 
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10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

7. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Pani Ewa Antosik – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 5 : 

- Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu, Panie, Panowie radni, ja chciałam Pana Burmistrza 

zapytać bo mnie mieszkańcy pytają, czy jest prawdą, że Pan chce utworzyć wysypisko śmieci                       

za kolejką, tak mnie informują mieszkańcy; 

 

- druga sprawa, Panie Burmistrzu ja już tyle razy zwracałam się do urzędu i nie wiem jak ten 

problem rozwiązać. Droga między Stokowcem a Rejowem to nie jest droga Panie Burmistrzu. 

Urząd sobie utworzył drogę, to jest działka, za którą my współwłaściciele płacimy podatek                       

i Pan dobrze o tym wie. Teraz nie wiem jak Pan z tego się wywiąże, jak będzie ta budowa tej kolei 

to Pan puści cały ruch przez moją działkę, przez tą drogę ? 

 

- mimo dyżurów dla mieszkańców w Piatki trudno sie do Pana Burmistrza dostać na rozmowę . Tak 

nie powinno być. 

Pani Małgorzata Stępień – mieszkanka Ostojowa : 

Szanowni Państwo dzisiaj w budżecie chcecie przeznaczyć pieniądze na projekt budowy budynku 

komunalnego, który miałby powstać na terenie koszarki w Ostojowie. Jeden z celów przekazania 

koszarki to właśnie przekazanie na potrzeby mieszkańców to miejsce miało być. Myślę, ze zanim 

podejmiecie Państwo uchwałę o takiej budowie tam to prosiłabym wziąć również ten cel pod uwagę 

i w pierwszej kolejności wyznaczyć teren, który miałby służyć mieszkańcom. My jako mieszkańcy 

pierwsi zaczęliśmy chodzić, deptać ścieżki za tym terenem jeszcze za czasów kiedy starostą był Pan 

Żmijewski. Jeździliśmy i do wojewody i do Pana Żmijewskiego, mataczyli  kręcili nas kto niby jest 

właścicielem, nie było możliwości przekazania. Od 2019 roku mam pisma kiedy zaczęliśmy już 

posiłkować się pismami, z Urzędem, ze Starostwem, pisaliśmy do wojewody. Na jednej z wizyt                     

w urzędzie wojewódzkim dowiedzieliśmy się, że Gmina Suchedniów nie chcę tego terenu, więc 

starosta nie daje. Jednak dzięki determinacji mieszkańców, później naszej obecnej radnej Doroty 

Miernik udało się ten teren pozyskać. Naszym oczekiwaniem byłoby, żeby jednak znalazło się tam 

miejsce dla mieszkańców bo w Ostojowie zostało sprzedane już wszystko .To jedyne miejsce gdzie 

można by stworzyć coś gdzie mogłyby dzieci korzystać, gdzie mogliby korzystać ludzie starsi, 
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spotykać się. Jedynym takim miejscem jest salka sołecka w szkole, ktore niestety nie spełnia 

oczekiwań, potrzeb i warunków. Myśmy doposażyli jako Koło Gospodyń tą salkę, mebelki są,                      

jest lodówka kupiona, kuchenka no ale niestety są problem z zasilaniem (prądem), wybija 

bezpieczniki. Pan Burmistrz nam obiecał już poprawę tego prądu w ubiegłym roku, do tej chwili nic  

nie zadziało. Jesteśmy mieszkańcami tej gminy i prosilibyśmy żeby troche Pan Burmistrz pochylił 

się i w naszą stronę. Bardzo proszę żeby z nami, z mieszkańcami, z przedstawicielami 

porozmawiać. Przedstawić nam jaka jest wizja, jaki teren Pan Burmistrz widzi, że mógłby 

zagospodarować dla mieszkańców, zwłaszcza że za chwilę pojawią się środki, z których 

moglibyśmy skorzystać. Na jednym ze spotkań z Panem Burmistrzem myśmy jako mieszkańcy 

deklarowali, że chcemy włożyć własny wkład pracy w to co w tej chwili da się jeszcze zrobić bez 

jakiś projektówi i po prostu jesteśmy na to gotowi. Podtrzymujemy naszą obietnicę. Dlatego bardzo 

proszę aby Pan Burmistrz nam tu powiedział jaki plan jest prawdziwy w związku z tą koszarką, 

dziękuję. 

Pani Iwona Babiarz – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 : 

Szanowna Rado, Panie Burmistrzu ja w imieniu Zarzadu Osiedla Nr 1. Dziękuję Panu za podcięcie 

drzew, które zagrażały energetyce i za podlewanie wodą ulicy Źródłowej. Ponieważ ten kurz nas 

tam zjada i chciałabym Panie Burmistrzu żeby ta polewajka cały czas jeszcze podlewała, dziękuję. 

 

8. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Dyskusji nie odnotowano.  

 

9. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

Pani Lidia Frątczak – Przewsodnicząca Rady Miejskiej : 

Działając na podstawie § 67 ust. 3 Statutu Gminy Suchedniów chciałabym Państwa radnych 

poinformować, że w dniu 11.04.2025 r. udzielono odpowiedzi,  na zapytania radnej Doroty Miernik 

złożone w dniu 27.03.2025 r. dotyczące stanu chodników, dróg i lokalu gminnego na terenie 

sołectwa Michniów i Krzyżka.  

Niniejsze zapytania i odpowiedź zostały również zamieszczone na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy Suchedniów. 

Proszę teraz Pana Burmistrza o zabranie głosu i udzielenie odpowiedzi na złożone wnioski i zadane 

pytania.  

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

Szanowni Państwo, pewnie o tym PSZOKU i o budynku wielorodzinnym, czy o koszarce jeszcze 

będziemy mówić podczas dzisiejszej sesji. To może nie będę odpowiadał na te pytania bo pewnie 

będziemy o tym dyskutować. Myślę, że jeszcze żeby nie powtarzać tego kilkukrotnie podczas 

dzisiejszych obrad. Pani  Małgorzata Stępień i Pani Antosik na te pytania pewnie uzyskają 

odpowiedź podczas dyskusji na temat  zmian w  budżecie Gminy Suchedniów. 
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- jeśli chodzi o drogę do Rejowa odbyłem spotkanie z Prezydentem Skarżyska. Było wystosowane 

pismo mieszkańców jeśli chodzi o budowę tej drogi. Była nawet skarga skierowana do komisji 

skarg wniosków i petycji. Komisja wystąpiła do Prezydenta Skarżyska z zapytaniem czy 

Prezydent jest zainteresowany budową drogi na terenie Gminy Skarżysko. Z tego względu,                        

że  mieszkańcy, którzy korzystają z tej drogi albo tak jak Pani Ewa jest współwłaścicielką gruntu, 

na których urządzona jest w tej chwili droga, to jeśli chodzi o teren Gminy Suchedniów to ta 

droga tam ma około 300 metrów długości. Pozostała długość tej drogi znajduje się w mieście 

Skarżysko. Jeśli dojdzie kiedykolwiek do jakiejś realizacji tego zamierzenia, czyli budowy drogi 

pomiędzy ulicą Stokowiec a ulicą Sportową (w Skarżysku) to musi to być inwestycja wspólna                   

z miastem Skarżysko. Na tą chwilę trudno będzie w budżetach gmin zarówno Suchedniów jak                     

i Skarżysko-Kamienna znaleźć środki żeby w tym roku przystąpić do regulacji gruntów,                         

do regulacji stanów prawnych tych gruntów i następnie do budowy drogi. Myślę, że to będzie 

zadanie, z którym będziemy się musieli zmierzyć w latach kolejnych. Być może w roku przyszłym  

zaplanować takie zadanie w budżecie jednej i drugiej gminy I wtedy realizować drogę. Gmina 

Suchedniów akurat jest w takiej sytuacji, że my jesteśmy właścicielem gruntu, tylko w tej chwili 

droga jest tak ujeżdżona, że ona częściowo znajduje się w terenie gminnym, częściowo w terenie 

prywatnym. Moglibyśmy ją przesunąć w kierunku torów kolejowych z tym, że tak czy inaczej 

część tej drogi dalej będzie musiała pozostać w terenie prywatnym, z tego względu, że te działki 

drogowe na terenie Suchedniowa i na terenie Skarżyska, one no tak kolokwialnie mówiąc nie 

trafiają na siebie. Jest przesunięcie tych działek drogowych o około 5 czy 6 metrów. Częściowo 

trzeba będzie tą drogę tak urządzić żeby wykupić część gruntu od prywatnych właścicieli. Między 

innymi spadkobiercom tej działki jest Pani Ewa będąca tutaj na sali. Na pewno do tego tematu 

będziemy musieli wrócić; 

 

- potwierdzam to, że Piątki są tym dniem kiedy mieszkańcy mogą się umówić na spotkanie z 

Burmistrzem do godziny 12-tej za wcześniejszym telefonem. Ja czekam na mieszkańców, bądź 

Zastępca Burmistrza. Drugim takim dniem poza godzinami pracy urzędu jest wtorek gdzie po 

wcześniejszym umówieniu się jesteśmy na miejscu i się spotykamy z mieszkańcami miasta i 

Gminy Suchedniów. Niestety pracujemy w taki sposób, że też jesteśmy zobowiązani nie tylko do 

spotkań z mieszkańcami ale są różne innego rodzaju sprawy, rózne zagadnienia, umówione 

spotkania czy zaproszenia ze strony wojewody starosty marszałka województwa. Tamte jednostki 

i organy nie dostosowują się, że tak powiem do naszego harmonogramu pracy, a są tymi organami 

nadrzędnymi także często może nas nie być. Dlatego proszę o wcześniejsze umówienie się z nami 

na godzinę i wtedy na pewno Państwo do nas się dostaniecie; 

 

-  ulica Źródłowa, oczywiście będziemy się starali tutaj pomóc mieszkańcom nie słowem ale już 

tym naszym działaniem.  

 

Na tą chwilę podziękuję Państwu, na pewno wrócę jeszcze do tematu PSZOK-u i tego budynku 

wielorodzinnego podczas omawiania zmian w budżecie i wieloletniej prognozie finansowej, 

dziękuję bardzo. 
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10. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Informację z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów w okresie                        

od dnia 27.03.2025 r. do dnia 23.04.2025 r. przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz 

(Informacja w załączeniu do protokołu).  

 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów                           

na lata 2025-2038. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                

w załączeniu do protokołu).  

11.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji. 

11.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano.  

11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2025-2038. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2025-2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 71.43 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 4 28.57 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ 

5 Kornecka Marta nieobecna 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 Maluszczak Tomasz WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Miernik Dorota WSTRZYMAŁA SIĘ 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 78/XIV/2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2025-2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                

w załączeniu do protokołu).  

12.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji. 

12.c. dyskusja, 

Mieszkaniec Gminy : 
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przyglądam się po prostu tej dyskusji i jestem bardzo zainteresowany. Borykamy się do tej pory                  

z obiektem śmierdzącym, który tam nam po prostu został zafundowany. Dość już nawdychaliśmy 

się tych oparów z tej oczyszczalni ścieków i teraz jeszcze chcecie Państwo bez naszej zgody, bez 

naszej opinii dołożyć nam następny punkt. My nie wiemy dokładnie co tam będzie składowane. 

Jeżeli jest ten obiekt, który jest na terenie byłego FUT przeznaczony na to składowanie dlaczego 

chcecie go przenieść z tego terenu na tamten teren. Ten temat jest dość długo wałkowany i o opinię 

nikt się nie pytał mieszkańców, a są już pieniądze zarezerwowane na projekt. Prosiłbym o szersze 

wypowiedzenie się Pana Burmistrza w tym temacie bo praktycznie rzecz biorąc no to powinno być 

przed uchwałą, bo zostanie projekt zatwierdzony, budżet zatwierdzony i praktycznie                                     

do wykorzystania i my zostaniemy pozostawieni przed faktem dokonanym. 

 

Pani Anna Salwa – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej : 

Szanowni Państwo, od razu przejdę do meritum, składam formalny wniosek o wykreślenie                            

z projektu uchwały wydatków na projekt budowy PSZOK w kwocie 107 779,91 zł. Kolejne moje 

zdanie będzie dotyczyło prośby do wszystkich Państwa radnych. Chciałabym żebyście Państwo 

popatrzyli na problem ponad okręgami, bo to nie jest problem tylko i wyłącznie mieszkańców 

mojego okręgu. Zwracam się z wielką prośbą, bo na pewno usłyszą Państwo o czynniku 

ekonomicznym, o tym, że to jest lokalizacja bardzo właściwa bo przy ZGK, że łatwo będzie można 

oddelegować pracownika, że nie będzie to generowało dodatkowych kosztów za dzierżawę,                        

w zasadzie to PSZOK-i w obecnej formie to są tak nowoczesne, że nie wpływają na środowisko               

w żaden sposób, i tak dalej i tak dalej. Szanowni Państwo tak jak powiedział przed chwilą 

mieszkaniec z mojej ulicy my jako mieszkańcy i ja jako radna potwierdzam, że borykamy się                     

z problemem od lat. Problem PSZOK-u w tamtejszej lokalizacji powraca jak boomerang. Szanowni 

Państwo różne są argumenty, logiczne, rzeczowe, racjonalne. Jeśli tylko i wyłącznie Panie 

Burmistrzu będziemy patrzeć na czynnik ekonomiczny to nie jest to dobre rozwiązanie                                    

i postrzeganie sprawowania urzędu przez mieszkańców, bo to my tu mieszkamy, bo to my 

zostawiamy swoje pieniądze, bo to my wybieramy władzę, które mają nas reprezentować.                          

Proszę nie mieć do mnie żalu, że jestem z Pana komitetu, a w jaki sposób jest coś nam sugerowane 

i staje w opozycji, nie mam innego wyjścia. Taka jest moja rola, mam reprezentować mieszkańców. 

Ja rozumiem i zgadzam się z Panem, że inwestycje w Suchedniowie są potrzebne, że podejmuje 

Pan wiele działań razem z pracownikami, z urzędnikami, które mają nam służyć i służą. Mogę z tej 

strony za to gorąco podziękować, ale w tej kwestii kiedy nie ma przyzwolenia mieszkańców bo to, 

że fetor to jedno. My się borykamy przy ulewnych deszczach z tym, że ulice są zalewane 

fekaliami. My się borykamy z tym, że ktoś na terenie prywatnym tak sobie utwardza teren, podnosi 

ten teren, który do końca nie jest akceptowany przez mieszkańców. Więc bardzo proszę Pana 

Burmistrza o to żeby pozostać przy obecnej lokalizacji. Bardzo proszę aby wygospodarować 

środki na wykup terenów w obecnej strefie, bo ta strefa nie rodzi żadnych sprzeciwów 

społeczeństwa. Ten PSZOK tu jest, nikomu nie przeszkadza, wszyscy są zadowoleni. Natomiast 

dwa dni w tygodniu oddelegowanie pracownika ZGK na PSZOK, jeśli są jakieś tam plany,                              

o których my nie wiemy, być może połączenia i tak dalej, nie mówię, że to są złe plany.                                   

Nie stanowi żadnego problem bo pracownicy ZGK są oddelegowywani codziennie do robót                       

na terenie miasta i gminy Suchedniów. Ja wiem i rozumiem, że wykup działki, będzie się wiązał                     
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z kosztami jednorazowymi, być może dużymi, czy większymi od tej kwoty tego nie wiem,                              

bo nie uzyskałam odpowiedzi. W moim przekonaniu jeśli podejmujemy tak wiążące decyzje                                   

to ta transparentność przepływu informacji powinna być dla nas wszystkich, nie tylko radnych                          

ale i mieszkańców dość przejrzysta, dziękuję bardzo. 

Pani Dorota Miernik – radna : 

 

Ja również zwracam się z wnioskiem o usunięcie z projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Suchedniów na 2025 rok zadania inwestycyjnego jednorocznego polegającego                                 

na opracowaniu dokumentacji projektowej dla budynku mieszkalnego wielorodzinnego                            

nie podpiwniczonego na kwotę 160 tys. zł. Proszę Państwa, zadanie inwestycyjne zostało 

przedstawione w uchwale w sposób wyjątkowo ogólny. Także w materiałach, które otrzymaliśmy 

na posiedzenie komisji nie otrzymaliśmy żadnych materiałów dotyczących jakiejś większych 

informacji w zakresie tego zadania. Po prostu jest brak podstawowych informacji, które 

uniemożliwiają na chwilę obecną procedowanie w tym zakresie, podejmowania jakiejkolwiek 

uchwały i brak jest wskazania terenu, na którym planowana jest realizacja zadania, brak jest 

wskazania lokalizacji budynku w tym na przykład liczby lokali mieszkalnych i powierzchni 

elementów instalacji, takich jak elektryczna, wodociągowa, sanitarno-kanalizacyjna, grzewcza. 

Brak jest informacji na temat infrastruktury terenu jak na przykład kanalizacja, dojazd do budynku. 

Brak informacji  odnośnie miejsc postojowych dla samochodów będących w posiadaniu 

mieszkańców czy ich gości, garaże i tym podobne, finansowo-ekonomicznych dla budżetu gminy 

związanych z jej realizacją jak i z późniejszą eksploatacją obiektu. Wobec braku powyższych 

informacji akceptacja przez Radę Miejską planowanych działań Burmistrza w kierunku realizacji 

przedmiotowego zadania inwestycyjnego i podjęcie uchwały w przedmiocie wprowadzenia                           

w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok zadania inwestycyjnego jednorocznego polegającego 

na opracowaniu dokumentacji projektowej dla budynku mieszkalnego wielorodzinnego                               

nie podpiwniczonego na kwotę 160 tys. zł w mojej ocenie jest zdecydowanie przedwczesne. 

Oznaczałoby przyzwolenie na zupełnie dowolne, wręcz niekontrolowane przez Radę Miejską 

działania organu wykonawczego to jest Burmistrza w tym zakresie. Szanowni Państwo, w pełni 

podzielam argumentację przedstawioną przez moją poprzedniczkę pełniącą tę funkcję radnego 

Małgosię Stępień. Osobę mocną zaangażowaną w aktywizacji, integracji społeczeństwa Ostojowa                

i Krzyżki, przewodniczącą Koła Gospodyń Wiejskich, gdzie Koło boryka się z wieloma 

problemami związanymi z brakiem należytej lokalizacji. Chcieliśmy żeby mieć wreszcie własne 

lokum, własną nieruchomosć, nie mamy się nawet gdzie spotkać. Działa Koło Gospodyń Wiejskich, 

działa Klub Seniora. Po prostu jesteśmy cały czas na jakimś lokatornym, mówię to nie tylko jako 

radna ale jako mieszkanka tego terenu. Mało wiemy o tej inwestycji. Trzeba to przedyskutować, 

omówić, skonsultować być może swe społeczeństwem, ale na chwilę obecną Pan tylko mówi                     

o budowie na tym terenie budynku mieszkalnego. Nie wiemy nic jakie będą koszty, nie mamy 

żadnych gwarancji, że jeżeli ta inwestycja pójdzie i rozpędzi się, czy ona nie pochłonie tą część, 

która by się po prostu nam należała jako mieszkańcom Ostojowa. Ja proponuję zwołanie zebrania 

wiejskiego największego gremium w sołectwie i niech mieszkańcy się wypowiedzą na taką 

zabudowę tej nieruchomości, zagospodarowanie, dziękuję.  
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Pan Tomasz Maluszczak – radny : 

Szanowni Państwo, ja w pełni popieram to co powiedziała koleżanka Anna Salwa i koleżanka 

Dorota Miernik i powiem za chwilę w kilku zdaniach dlaczego ja nie chcę powtarzać to co 

już padło tutaj. Zacznę od czynnika finansoweg. Prawie 30 milionów złotych do budżetów wpływa 

z podatku dochodowego od osób fizycznych więc nie sposób nie uszanować głosu mieszkańców                           

w jednym i w drugim obszarze. Jako członek Komisji Rozwoju... oczekiwałbym, że na komisji 

jeden i drugi temat związany z rozwojem Suchedniowa będzie dyskutowany, a takich dyskusji nie 

było. Najpierw musimy rozmawiać z mieszkańcami, następnie na komisji rozwoju a dopiero 

później wprowadzać zadanie do budżetu. Takie jest moje zdanie i szanujmy mieszkańców, 

dziękuję. 

 

Pani Anna Dulemba – radna : 

Szanowni Państwo, ja do swoich przedmówców chciałam powtórzyć jeszcze jedną rzecz, którą 

powiedziałam przed sesją. Panie Burmistrzu chciałabym żeby nasza współpraca i na zasadzie relacji 

burmistrz-radni wyglądała trochę w inny sposób. Nie w taki sposób, że dostajemy suche informację 

projekt uchwały na posiedzenia i tak naprawdę na komisji wygląda to trochę tak czy radni wyłapią 

czy nie wyłapią co tam jest uwzględnione. Dopiero na nasze dopytywania dowiedzieliśmy się 

dokładnie gdzie i jakie Burmistrz ma plany odnośnie tych lokalizacji. Nie wyobrażam sobie żeby                  

w przyszłości tak to wyglądało, że na nasze dopytywania dopiero dowiadujemy się, więc bardzo 

proszę żeby na przyszłość jeżeli są takie istotne zmiany i rzeczy dotyczące rozwoju Suchedniowa 

żeby właśnie to było przedyskutowane wcześniej na poszczególnych komisjach. Proszę żebyśmy tą 

współpracę tutaj trochę zmienili, dziękuję. 

 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

- Szanowni Państwo, nie jest tak, że nie wiedzieliście o tym bo rozmawialiśmy i tutaj pani Dorota 

Miernik wspomniała o spotkaniu w dniu 4 kwietnia gdzie pierwszy raz wtedy dowiedzieliście się                 

o tym zamiarze budowy budynku wielorodzinnego. Byli przedstawiciele sołectw, Rady Sołeckiej, 

przedstawiciel Rady Miejskiej, przedstawiciele seniorów i wszystkim wam się ten pomysł 

spodobał, wszyscy którzy byliście na tym spotkaniu w dniu 4 kwietnia zapobowaliście jeśli chodzi 

o temat budynków wielorodzinnego w miejscowości Ostojów. Rozmawialiśmy i szukaliśmy 

właściwego rozwiązania jak zagospodarować ten teren kosiarki żeby ten budynek mógł tam 

powstać ale żeby też część tego terenu mogła służyć zgodnie z przeznaczeniem mieszkańcom 

sołectwa i z tego się nie wycofujemy, chciałem ten teren zagospodarować tak żeby część terenu 

została dla was. Zresztą o tym też rozmawialiśmy na komisji poprzedzającej dzisiejszą sesję. 

Zgodnie z diagnozami jakie udało nam się już wypracować przy etapie opracowywania Strategii 

Rozwoju Miasta i Gminy Suchedniów. Wszyscy, którzy tutaj jesteśmy zdecydowaliśmy,                             

że budownictwo wielorodzinne w Suchedniowie jest potrzebne, że musimy szukać miejsca, terenów 

gdzie taką zabudowę będziemy mogli lokalizować. Wiecie Państwo, że na terenie Suchedniowa 

takich terenów nie mamy z różnych względów. Różne ograniczenia zarówno przez konserwatora 

zabytków, czy przez jakieś inne oczekiwania mieszkańców co do możliwości zagospodarowania 

miasta uniemożliwiają nam lokalizację budynku wielorodzinnego. Wszyscy obecni na spotkaniu                    

4 kwietnia przychylili się do tego, że teren kosiarki można byłoby przeznaczyć pod zabudowę 
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wielorodzinną. Mając taką wiedzę, mając takie światło zielone od Państwa podjęliśmy działania 

żeby pozyskać, czy szukać środków na to żeby opracowywać projekt takiego budynku. Nie ma 

innej drogi żeby rozpocząć jakąkolwiek inwestycję w dzisiejszych czasach, żeby starać się 

o środki na realizację inwestycji trzeba mieć opracowaną dokumentację projektową i udzielone 

pozwolenia na budowę. Działka jest własnością Gminy. Mając wiedzę, że tą działkę można 

wykorzystać pod zabudowę wielorodzinną, stąd taka propozycja żeby w budżecie Gminy już dzisiaj 

takie środki wygospodarować. To są środki niewielkie. Szanowni Państwo tylko za takie pieniądze 

projektu takiego indywidualnego, tłumaczyłem to Państwu na komisji, nigdy byśmy nie dali rady 

opracować. Podjęliśmy rozmowy z naszym rodzimym zakładem tutaj w Suchedniowie, który jest 

firmowany przez Agencję Rozwoju Przemysłu ARP Budownictwo na ulicy Sportowej. Firma ma 

opracowaną dokumentację projektową, którą mogłaby nam w pewien sposób adaptować                                   

i moglibyśmy skorzystać z tego projektu i tylko dzięki temu, że to opracowanie istnieje i niewielkie 

zmiany, które trzeba będzie przeprowadzić, bo mamy świadomość tego, że nie chcielibyśmy 

zakłócić ładu przestrzennego jaki w Ostojowie się wytworzył przez lata. Moglibyśmy taki budynek 

wielorodzinny zrealizować. Myślę, że to jest coś wielkiego jeśli chodzi o kadencję Rady Miejskiej 

jaka w tej chwili została głosami mieszkańców tutaj powołana. Jestem zdania, że należy z tego 

skorzystać. Jeszcze ten rok mamy taki, że możemy sięgnąć po środki z Banku Gospodarstwa 

Krajowego gdzie są desygnowane środki na rozwój budownictwa komunalnego. Dzięki temu 

będziemy mieć dostęp do lokali mieszkalnych, który odbywałby się na zasadach nie rynkowych, 

na podstawie kryteriów, które Państwo określilibyście w drodze jakiejś kolejnej uchwały ale to 

oczywiście w czasie realizacji tego projektu, o którym dzisiaj mówimy. Inwestycje można byłoby 

wesprzeć tymi środkami publicznymi. Głównym celem tego projektu też, jest osiągnięcie zysku. 

Musimy szukać takich rozwiązań gdzie mógłby być dla budżetu Gminy jakieś korzyści reazlizując 

budynek czynszowy. Dzisiejsza nasza rozmowa wskazuje na to, że jednak nie bardzo nam na tym 

rozwoju zależy, bo tutaj pytacie mnie o jakieś elementy zagospodarowania. Ile mieszkań, ile 

garaży, ile miejsc parkingowych. To nie są rozmowy na tą chwilę bo dopiero opracowanie 

projektowe określi nam te możliwości. Według mnie taki budynek trzypiętrowy byłby najbardziej 

rozsądnym, który można byłoby tam lokalizować, bez podpiwniczenia żeby było jak najtaniej. 

Lokali mieszkalnych byłoby w budynku około 30, to wszystko zostało powiedziane. Sami Państwo 

też wiecie, że działka którą udało nam się skomunalizować i która stanowi własność gminy ma 

powierzchnię 7280 m2. Dlatego dla wybudowania tego budynku i infrastruktury do wygodnego 

użytkowania tego budynku, gdzie byłyby jakieś właśnie miejsca parkingowe, czy jakieś miejsca 

garażowe to szacujemy, że potrzebowalibyśmy około 4000 m2 czyli te ponad 3000 m2 dalej nam 

pozostaje. I tutaj mówiłem Państwu na komisji, że dobrze byłoby wybudować tam nową remizę dla 

ochotniczej straży pożarnej z tego względu, że w tym roku na pewno ta jednostka zostanie 

zaliczona do krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego. Mamy tą remizę malutką z jednym 

boksem garażowym. Można byłoby wtedy wybudować ze świetlicą taką, która mogłaby służyć 

mieszkańcom. Na dzień dzisiejszy, tak zresztą też rozmawialiśmy w dniu 4 kwietnia dla wsi 

przeznaczony by został ten budynek, który tam istnieje na na tym terenie, na tej działce. On jest                  

co prawda niewielki ale od czegoś trzeba zacząć. Mieszkańcy chcą się włączyć w remont tego 

budynku, chcą pracę nie fachowe sami wykonywać i należy na pewno to uszanować. Mamy już 

wstępne deklaracje i wstępne porozumienia. Pracownicy Zakładu Gospodarki Komunalnej, bo tylko 
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takich mam, też na pewno tam będą realizować bo już jesteśmy po jakiś tam ustaleniach. Nie mogę 

dzisiaj za wiele mówić na temat zagospodarowania tego terenu ale sami Państwo wiecie i sami to 

podnosiliście w dniu 4 kwietnia, że teren jest bardzo dobrze położony. Jest dostępny przynajmniej    

z dwóch stron. Działka jest dostępna zarówno od starodroża drogi krajowej nr 7 jak i drogi 

wewnętrznej, która jest jakby na zapleczu tej działki i można to tak zagospodarować w taki sposób 

żeby nikomu nie utrudniać życia tam na tym terenie i w tym kierunku chcielibyśmy pójść. 

Wiadomo,  że sam proces projektowania będzie trudny. Gdyby była taka wola Rady, że ten 

budynek wielorodzinny, ten projekt będziemy realizować to w pierwszej kolejności musimy 

wystąpić o ustalenie warunków zabudowy gdzie wtedy będzie określone jak ten budynek zostanie 

zlokalizowany, w którym miejscu służby, które przygotowują nam analizy urbanistyczne będą 

musiały to przeanalizować, określić i tak ten budynek zlokalizować w takim miejscu, żeby jak 

najwięcej tego terenu pozostało dalej do wykorzystania. I o tym wszystkim mówiliśmy i też nie 

możemy dzisiaj powiedzieć, że o czymś nie wiemy, że coś jest nam nowe czy obce, bo to nie jest 

prawda Szanowni Państwo. Każdy z tutaj obecnych ma taką podstawową wiedzę na temat 

budownictwa i już po roku naszego tutaj wspólnego działania na rzecz Miasta i Gminy Suchedniów 

wiecie już jakie procedury należy przeprowadzić, czy jakie procedury rozpocząć 

żeby każdą inwestycję realizować. Na pewno zdanie mieszkańców jest ważne ale tutaj akurat od 

najbliższych sąsiadów jesteśmy oddaleni. Obowiązkiem projektantów jest też tak ten budynek 

zlokalizować na działce żeby uniknąć zaciemnienia działek sąsiednich, odpowiednio go oddalić               

od najbliższego zamieszkania i to wszystko musi być wzięte pod uwagę, to są przepisy prawa, które 

muszą być brane pod uwagę. Uwierzcie mi Państwo, nie ma żadnego zagrożenia dla zabudowy 

sąsiedniej żeby taki budynek mógł tam na tym terenie być zlokalizowany. Rozmawialiśmy też 

o tym, że jak budynek powstanie to będziemy chcieli zagospodarować ten teren pozostały. 

Pomyślimy o jakimś placu zabaw tam żeby służył taki obiekt dzieciom, które przyjdą z innej części 

sołectwa i będą mogły korzystać z takiego miejsca publicznego. Temu właśnie miał służyć ten 

projekt, o którym dzisiaj mówimy i o który środki na projekt zostały w budżecie zaplanowane. 

 

- Szanowni Państwo, temat PSZOK-u. Tu względy ekonomiczne są na pewno też bardzo ważne. 

Mamy obowiązek urządzić PSZOK dla wszystkich mieszkańców miasta i gminy Suchedniów. 

Wszyscy ci mieszkańcy ponoszą opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Zobowiązujecie mnie Państwo żeby jak najtaniej postępowania przetargowe były przeprowadzane, 

żeby jak najtaniej mieć każdy element z jakiego musimy korzystać, czyli opłatę za śmieci o inne 

obowiązki, za które trzeba z budżetu osobistego ponosić jakieś odpłatności. Każdy chciałby mieć to 

jak na najniższym poziomie. Tylko, że zwróćcie Państwo w tej chwili uwagę. Jesteśmy na terenie 

dzierżawionym gdzie cały czas od lat opłaty ponosimy. Zgodnie ze wskaźnikiem GUS-u wzrostu 

cen i usług komercyjnych one muszą być podwyższane, bo tak to zostało wszystko ułożone na tym 

świecie, że te ceny jednak rosną co roku. Za tą działkę, którą dzierżawimy płacimy 51.660 zł                      

i o taką kwotę moglibyśmy mieć tańsze odpady w Suchedniowie gdyby nam się udało znaleźć 

miejsce na działce, która jest własnością Gminy Suchedniów. Jedyną taką działką tak racjonalnie 

podchodząc do tematu jest działka położona przy ulicy Kościelnej w sąsiedztwie Zakładu 

Gospodarki Komunalnej. Jest to działka Gminy, która w zasadzie w żaden sposób obecnie nie jest 

wykorzystywana.    



16 
 

Szanowni Państwo w 2024 roku punkt selektywnej zbiórki odpadów, który jest zlokalizowany w tej 

chwili na działce prywatnej na terenie dawnego FUT-u zebranych tam zostało prawie 129 ton 

odpadów. Skorzystało z tego punktu w ubiegłym roku 984 osoby. Jezeli nie będzie PSZOK-u                      

w Suchedniowie to te odpady znajdą się w lesie na jakiś dzikich wysypiskach, gdzie też Państwo 

tutaj na sesji będziecie zgłaszać, czy w inny sposób do pracowników gminy, bo teraz też takie 

możliwości umożliwialiśmy Państwu. Nie będzie możliwości żeby odpady były tańsze                            

w Suchedniowie bo to też z jakich środków trzeba będzie te dzikie wysypiska likwidować, to jest 

układ zamknięty. Jako Burmistrz zostałem zobowiązany żeby jak najtaniej ten system 

gospodarowania odpadami wdrożyć w Gminie Suchedniów i tak się staram to robić. To jest trochę 

walka z wiatrakami, bo raz że tych wysypisk wcale nie ubywa. Mieszkańcy z jakiegoś powodu              

nie wiem dlaczego, bo jeszcze nie padły te argumenty nie zgadzają się na lokalizację PSZOK-u 

przy ZGK w Suchedniowie. Szanowni Państwo, to jest teren który jest własnością Gminy 

Suchedniów, tu nie musimy prowadzić jakiś dodatkowych konsultacji. On jest oddalony od 

zabudowy mieszkalnej, tam nie ma blisko budynków, które byłyby zagrożone. Zresztą tutaj 

żadnego zagrożenia nie może być bo odpady, które znajdują się na PSZOK-u są posegregowane.              

To nie są odpady organiczne, nie mają zapachów, nie ma jakiegoś zagrożenia, że coś zostanie 

odprowadzone do gruntu. To są odpady z gospodarstw domowych, które mieszkańcy przywożą                              

do punktu już posegregowane. Mam nadzieję, że każdy z Państwa korzystał z punktu selektywnej 

zbiórki odpadów komunalnych i wiecie jak taki obiekt wygląda i jak z niego korzystać. Każda 

osoba, która przywozi odpady to jest prowadzona ewidencja z imienia i nazwiska. Wiemy ile tych 

odpadów, jakie odpady przywiozła.  To nie jest coś co można powiedzieć, że jest poza jakąś 

kontrolą. Obiekt jest monitorowany. Właśnie też to miejsce wskazujemy Państwu, że tam mógłby 

taki punkt powstać, z  tego względu, że jest dostęp do infrastruktury komunalnej. Jest wygodny                  

i bezpieczny dojazd do tego terenu, to jest uporządkowane miejsce. Także naprawdę tutaj nie będzie 

żadnego zagrożenia dla mieszkańców tego osiedla, dziękuję. 

 

Mieszkańcy osiedla Kościelna :  

- jako mało Osiedle, które jest, dodatkowo doszło nam to. Oczyszczalnia to jest raz gdzie wozy 

jeżdżą, nie są szczelne. Dość, że nam to śmierdzi cały czas ta oczyszczalnia to jeszcze na drodze są 

rozlewane z tych beczkowozów. Następna sprawa, samochody które tam wjeżdżają do firmy 

budowlanej, ta droga która była wybudowana już zaczyna nam się po prostu łamać. Przyjeżdżają 

samochody, które są dwudziestoparotonowe, a z załadunkiem czterdzieści pare ton. Droga, która 

była tam u nas budowana ona w tej chwili nam się już zaczyna wyłamywać. Kanalizacja, która 

była zbudowana jeżeli jest burza mam pół metra praktycznie wody z oczyszczalni ścieków. Później 

kilka miesięcy muszę czyścić piwnicę, nie tylko ja mam taki problem. Teraz jeszcze dołożycie nam 

następne transporty gdzie będą co dzień jeździć i dawać odpady.  

 

- ja mam jeszcze takie pytanie, na ulicy Gajzlera nikt sobie nie potrafi dać rady z wodą. Co będzie                                           

z wodą z tego PSZOK-u, gdzie ona pójdzie, do rzeki. Był czyszczony zalew miejski, ziemia ponoć 

była zatruta, to teraz chcecie następne ujęcie wody na Stokowcu załatwić w ten sposób ? 

 

Pan Dariusz Miernik - Burmistrz Miasta i Gminy : 
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na Stokowcu nie ma żadnego ujęcia wody, które byłoby czynne i które byśmy mogli użytkować 

jako mieszkańcy miasta. Jedynym jakie w tej chwili zasila miasto to jest ujęcie Józefów i drugie, 

które zasila Ostojów i Krzyżkę to jest ujęcie Krzyżka. One mogą pracować w pierścieniu,  

mogą się wzajemnie uzupełniać, nie ma innych ujęć jeśli chodzi o Gminę Suchedniów.                                

Teren PSZOK-u musi być wybetonowany, tam nie może się nic dostać, ani do rzeki, ani do gruntu.                    

To miejsce musi być tak skanalizowane, użytkowane żeby wszystkie wody opadowe były 

odprowadzane do separatorów, nie ma innej możliwości. Wody muszą być czyszczone. Jeśli chodzi 

o ścieki sanitarne mogą być odprowadzane na oczyszczalnie. Jeśli chodzi o wody deszczowe to 

musiałby być wybudowany separator. Odpady, które zostają przywożone te posegregowane, 

nieorganiczne są wszystkie w pojemnikach, one nie mogą inaczej być magazynowane. Każdy jest        

w pojemnikach pod dachem z wszystkimi warunkami jakie przepisy ustawy o odpadach na nas 

nakładają. Wcześniej czy później będziemy musieli taki PSZOK mieć na terenie miasta i gminy 

Suchedniów. W tej chwili istnieją jeszcze możliwości, że można środki zewnętrzne pozyskać                     

na budowę takiego PSZOK-u, nie wiem jak długo jeszcze takie możliwości będą. Kiedy system 

gospodarowania odpadami powstał wtedy też był pomysł żeby lokalizować na terenie oczyszczalni, 

większość gmin w Polsce właśnie w ten sposób te PSZOK-i zlokalizowała. Dlatego prośba                        

do Państwa żeby te środki na projekt przeznaczyć, dzieękuję. 

 

- ja bardzo zdziwiona jestem głosem Pana Burmistrza, że Pan nie wie dlaczego my mieszkańcy 

Gajzlera i Kościelnej sprzeciwiamy się tej lokalizacji PSZOK-u. Ja mogę panu przypomnieć,                      

że sprawa trwa od 2016 roku. Pan był wtedy Zastępcą Burmistrza. My też przez przypadek zupełny 

dowiedzieliśmy się, że planujecie na naszej ulicy  zorganizować ten PSZOK. Prosiliśmy o zebranie 

mieszkańców, mieszkańcy wszyscy prawie stawili się na tym zebraniu i Pan dokładnie wie 

dlaczego My się temu sprzeciwiamy. Nie będę powtarzała już problemów oczyszczalnią, z Panem 

Franczykiem, który sobie tam coraz to poszerza swój obszar działania i innymi rzeczami.  

Burmistrz ówczesny podpisał protest (zgodę) na to, że nie będzie PSZOK-u na naszym osiedlu. 

Znów przez zwykły przypadek dowiedzieliśmy się, że coś jest knute w tej sprawie 

i tym razem mam tutaj petycję. Do Pana się zwróciliśmy i do ówczesnego Burmistrza i tu mam 

Pana podpis pod naszą petycją również zaprzeczające powstaniu PSZOK na naszym osiedlu                      

z adnotacją jeszcze taką, że bez zgody mieszkańców nic nie można postanowić w tej sprawie. 

Dlaczego wobec tego mówi Pan, że nie wie dlaczego my sprzeciwiamy się temu PSZOK-owi,                    

Pan dokładnie wie. 

 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

Szanowni Państwo, ja o tym wszystkim mówiłem, o czym Pani przed chwilą powiedziała, tylko 

zaznaczyłem nie mieliśmy tej wiedzy wcześniej, którą mamy dzisiaj i dlatego z powrotem wracamy 

do tego tematu związanego z lokalizacją PSZOK-u sąsiedztwie Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

 

Mieszkaniec Gminy : 

jeszcze wracając do tego transport, tam na ulicy Kościelnej to naprawdę jest coraz większe 

niebezpieczeństwo na tej ulicy. Sam Pan sobie zadaje sprawę z tego, że nie puści Pan tam dziecka 

samego idącego do szkoły, ponieważ raz, że te ciężarówki, które tam jeżdżą z tymi chemikaliami,  
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dwa ciężarówki jeżdżą do Pana Franczyka bardzo szybko i to nie jest tak, że jest napisane 30 km/h 

i jadą 30 km/h. To samo samochody, które jeżdżą na skład. Trzeba się zastanowić nad tym 

wszystkim bo to się wymyka spod kontroli. Tym bardziej, że teraz podejrzewam, że Pan Franczyk 

zwiększy działalność gospodarczą bo na darmo tego placu tam by nie było, czyli transport się 

zwiększy z automatu. 

 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej : 

Myślę, że wszystkim mieszkańcom udzieliłam głosu i każdy wniósł w nią z naprawdę bardzo 

istotne tutaj elementy i wiedzę, którą radni na pewno wykorzystają podczas wniosków, które 

niebawem poddam pod głosowanie. Chciałam powiedzieć ze swojej strony, że faktycznie podczas 

omawiania projektu uchwały budżetowej zabrakło takiego elementu dyskusji i takiego dokładnego 

omówienia zadań inwestycyjnych, które będą realizowane mają być realizowane na terenie naszej 

Gminy. Jak widzimy są to zadania takie dosyć kontrowersyjne dla naszych mieszkańców więc 

może faktycznie tak jak tu wybrzmiało wypadałoby przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami. 

Mam na myśli tutaj Ostojów bo jeśli chodzi o PSZOK to mieszkańcy już tutaj się wypowiedzieli.         

12.d. głosowanie w sprawie wniosku o wykreślenie z projektu uchwały wydatków na projekt 

budowy PSZOK w kwocie 107.779,91 zł, 

głosowanie głosowanie w sprawie wniosku o wykreślenie z projektu uchwały 
wydatków na projekt budowy PSZOK w kwocie 107.779,91 zł, 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 71.43 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 4 28.57 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 
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2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta nieobecna 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka WSTRZYMAŁA SIĘ 

 

Rada Miejska przyjęła wniosek o wykreślenie z projektu uchwały wydatków na projekt budowy 

PSZOK w kwocie 107.779,91 zł. 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej : 

chciałam podziękować radnym, że wsłuchali się w głos mieszkańców. 

Pani Anna Salwa – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej : 

Ja ze swej strony bardzo dziękuję swoim mieszkańcom za wsparcie. Bardzo dziękuję koleżankom                

i kolegom, którzy tak jak prosiłam popatrzyli na problem, że my reprezentujemy wszystkich 

mieszkańców. Chciałabym tylko dodać Panie Burmistrzu, nie negujemy konieczności budowy 

PSZOK-u. Wiemy, że jest to zadanie własne gminy, natomiast nie zgadzamy się na lokalizację                           

na tamtym terenie. Strefa gospodarcza najbliższa, prosimy wygospodarować środki na zakup, 

działka jest uzbrojona i nikomu nie przeszkadza. 

12.e. głosowanie w sprawie wniosku o wykreślenie z projektu uchwały zadania inwestycyjnego 

jednorocznego polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej dla budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego niepodpiwniczonego na kwotę 160.000,00 zł 

głosowanie głosowanie w sprawie wniosku o wykreślenie z projektu uchwały zadania 
inwestycyjnego jednorocznego polegającego na opracowaniu 
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dokumentacji projektowej dla budynku mieszkalnego wielorodzinnego 
niepodpiwniczonego na kwotę 160.000,00 zł 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 71.43 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 3 21.43 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta nieobecna 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar PRZECIW 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz PRZECIW 

12 Pałac Marcin ZA 
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13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek PRZECIW 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka WSTRZYMAŁA SIĘ 

 

Rada Miejska przyjęła wniosek o wykreślenie z projektu uchwały zadania inwestycyjnego 

jednorocznego polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej dla budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego niepodpiwniczonego na kwotę 160.000,00 zł. 

12.f. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów 
na 2025 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta nieobecna 
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6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 79/XIV/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Po przeprowadzeniu głosowania Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła 10 minutową przerwę 

w obradach. 

Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji pkt. 13 porządku obrad.  

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania Nagród Burmistrza 

Miasta i Gminy Suchedniów dla uczniów za wybitne osiągnięcia i wysokie wyniki w nauce. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Beata Kaszuba – inspektor ds. edukacji (projekt uchwały                     

w załączeniu do protokołu).  

13.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji. 

13.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Włodarczyk-

Mazurek – Przewodnicząca Komisji. 

13.d. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 
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13.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania Nagród Burmistrza 

Miasta i Gminy Suchedniów dla uczniów za wybitne osiągnięcia i wysokie wyniki w nauce. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania 
Nagród Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów dla uczniów za wybitne 
osiągnięcia i wysokie wyniki w nauce. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta nieobecna 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 
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11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 80/XIV/2025 w sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania Nagród Burmistrza 

Miasta i Gminy Suchedniów dla uczniów za wybitne osiągnięcia i wysokie wyniki w nauce 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

14. Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Suchedniów. 

14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu).  

14.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Jacek Uba – Przewodniczący 

Komisji. 

14.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano  

14.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Suchedniów. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta nieobecna 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 81/XIV/2025 w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Suchedniów stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej należącej do Gminy Suchedniów. 

15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu).  
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15.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Jacek Uba – Przewodniczący 

Komisji. 

15.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano.  

15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej należącej do Gminy Suchedniów. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej należącej do Gminy 
Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta nieobecna 

6 Kowalik Izabela ZA 
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7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 82/XIV/2025 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej należącej do Gminy Suchedniów stanowi zalącznik do niniejszego 

protokołu.  

16. Sprawy różne. 

Pan Marcin Palac – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej : 

- Szanowni Państwo, zatrzymał mnie kiedyś mieszkaniec z ulicy Zagórskiej. Od ronda przy 

ulicy Kieleckiej do wiaduktu do trasy S7 jest dosyć duży ruch na drodze.  Jest wielu 

mieszkańców, którzy zjeżdżają z Zagórskiej rowerami jeżdżą. Przez to, że jest tam duży 

ruch wjeżdżają na chodnik. Policjanci, którzy stoją czasami tam i kontrolują ruch drogowy 

zatrzymują danych ludzi, którzy jadą chodnikiem. Z tego co wiem przeważnie są to 

upomnienia ale wiadomo, że przepisy są takie, że powinno się jechać ulicą. I taki wniosek 

tego mieszkańca. Czy nie dałoby się na jednej stronie chodnika takiego jak jest, tylko znaku 

postawić czy narysować, że to jest ścieżka na przykład pieszo-rowerowa i wtedy 

bezpiecznie byłoby tym osobom dostać się na przykład do ścieżki rowerowej tej dalszej,                   

nie dostawaliby upomnień od policji, a może i nawet mandatów; 

-  chciałem jak zwykle przypomnieć o tej swojej sprawie chodnika między sklepem Netto 

gdzie są dziury i doły. 

Pani Anna Dulemba – radna : 

Panie Burmistrzu, przed samą sesją dostałam taką prośbę odnośnie wiaty śmietnikowej przy bloku 

Szarych Szeregów 2. Na działce należącej do urzędu rośnie drzewo bezpośrednio przy tej wiacie                   

i ta wiata przez to niszczeje. Rozumiem że teraz jest sezon lęgowy, może być jakiś problem                          

z wycięciem tego drzewa, ale może jakiś podcięcie tych gałęzi żeby tam nie nie dopuścić                          

do jakiegoś niszczenia tej wiaty. 

Pan Szymon Lech – radny: 
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Panie Burmistrzu, prośba o pobocza na Stokowcu. Skoro był objazd dróg zapewne Pan Burmistrz 

widział jak wyglądają i prosiłbym  przy ulicy Szeroka o uzupełnienie tych dziur na drodze. 

 

Pani Dorota Miernik – radna : 

otrzymałam odpowiedź na to moje zapytanie co do naprawdę chodników i dróg i to ma być                           

w połowie drugiego kwartału, czyli w maju gdzieś tak możemy się spodziewać ? 

 

Pani Agnieszka Jaszczur – Zastępca Burmistrza : 

Tak.  

 

17. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady                                      

XIV  w kadencji sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

 

      Protokołował                                       Sekretarz obrad                                        Przewodnicząca 

                                                                                                                                     Rady Miejskiej 

 

 Mariusz Ślusarczyk                                   Anna Dulemba                                          Lidia Frątczak 

 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl  

https://www.suchedniow.pl 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 

 

 


